
Protokół Nr 14/21
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska
z dnia 30 sierpnia 2021 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 30 sierpnia 2021 r. o godz. 730

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 30 sierpnia 2021 r. o godz. 820

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  8  członków  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radny Piotr Maksimowicz,
3. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz,
4. Radna Anna Krutul,
5. Radny Paweł Dzienisiewicz,
6. Radna Jolanta Beata Bagińska,
7. Radna Jolanta Piktel – Dabulis,
8. Radny Bogusław Sojko.

W posiedzeniu  wzięło udział  6  członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego,  Handlu  i
Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Paweł Dzienisiewicz,
5. Radna Anna Krutul,
6. Radny Janusz Zabłocki,

Radni nieobecni:
1. Radny Marek Zubrzyński.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski    – Burmistrz Miasta Sejny,
2. Pani Aneta Kimszal                         - Skarbnik Miasta,
3. Pani Bożena Renata Miszkiel         - Skarbnik Miasta Sejny,
4. Pani Ilona Anna Okoń                    - Kierownik MOPS,
5. Pan Marek Sznejder                        - Inspektor ds. oświaty i spraw społecznych,
6. Pani Anna Kalinowska              - Inspektor ds. komunalnych, 
7. Pani Justyna Nieszczerzewska - Referent ds. gospodarki nieruchomościami.

Do pkt 1. 



Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusław  Sojko –  Przewodniczący  Komisji
Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury - przywitał wszystkich Radnych Rady
Miasta oraz zaproszonych gości.  

Do pkt 2. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury – poddaje pod głosowanie porządek posiedzenia. 

Radna Anna Krutul – nieobecna na głosowaniu.
Radna Małgorzata Klucznik - nieobecna na głosowaniu.

Komisja Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie (6 głosów
za) przyjęła porządek posiedzenia. 

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  (5
głosów za) przyjęła porządek posiedzenia.

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia  z  Gminą  Krasnopol  w  zakresie  realizacji  zadania  publicznego
polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy
Krasnopol, uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad
finansowania opieki nad tymi dziećmi.

4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia z Gminą Giby w zakresie realizacji zadania publicznego polegającego
na  zapewnieniu  opieki  nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy  Giby,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania
opieki nad tymi dziećmi.

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia z Gminą Sejny w zakresie realizacji zadania publicznego polegającego
na  zapewnieniu  opieki  nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy  Sejny,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania
opieki nad tymi dziećmi.



6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia z Gminą Puńsk w zakresie realizacji zadania publicznego polegającego
na  zapewnieniu  opieki  nad  dziećmi  w  wieku  do  lat  3  z  terenu  Gminy  Puńsk,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania
opieki nad tymi dziećmi.

7. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia z Gminą Giby w sprawie powierzenia Gminie Giby zadania w zakresie
zapewnienia uczniowi niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na terenie Miasta Sejny,
bezpłatnego  transportu  i  opieki  w  czasie  przewozu  do  Specjalnego  Ośrodka
Szkolno-Wychowawczego w Suwałkach.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wspólnej obsługi
jednostek organizacyjnych gminy zaliczanych do sektora finansów publicznych.

9. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia
Regulaminu pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych
na terenie Miasta Sejny. 

10. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Kierownika  Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej  w Sejnach do prowadzenia postępowań i  wydawania
decyzji administracyjnych w sprawach świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o
charakterze socjalnym.

11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach.

12. Wolne wnioski i oświadczenia. 
13. Zakończenie posiedzenia.       

Do pkt 3. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Krasnopol  w
zakresie realizacji zadania publicznego polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w
wieku do lat 3 z terenu Gminy Krasnopol, uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach
oraz określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Na posiedzenie Komisji wchodzi Radna Małgorzata Klucznik.

Marek Sznejder -  Inspektor  ds.  oświaty i  spraw społecznych przedstawił  i  omówił
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Krasnopol w
zakresie realizacji zadania publicznego polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w
wieku do lat 3 z terenu Gminy Krasnopol, uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach
oraz określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi: Tak naprawdę chodzi o cztery
Uchwały, więc nie będę się później powtarzać. Chodzi porozumienie z Gminą Giby, Gminą
Krasnopol, Gminą Puńsk i Gminą Sejny. Stosownie do art. 60a ustawy z dnia 4 lutego 2011 r.
o  opiece  nad dziećmi  w wieku  do  lat  3  gminy,  powiaty  i  województwa  mogą  zawierać



porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki zapewnianej w żłobku, klubie dziecięcym
lub przez dziennego opiekuna dzieciom z terenu danej gminy, powiatu lub województwa.

Z informacji przekazanych Miastu od dyrektora Żłobka Miejskiego wynika, że rodzice
z Gminą Giby wyrażają chęć posłania swoich dzieci do żłobka prowadzonego przez Miasto
Sejny. Burmistrz Miasta Sejny zwrócił się do Gminy Krasnopol z prośbą o ustalenie zasad
finansowania  opieki  nad  tymi  dziećmi  i  podjęcia  uchwał  umożliwiających  podpisanie
stosownych porozumień. Zgodnie z Uchwałą Nr
XXIX/210/21 Rady Miasta Sejny z dnia 17 maja 2021 r. dzieci spoza Miasta Sejny mogą
zostać  przyjęte  do  Żłobka  nadany  rok  szkolny  tylko  w  sytuacji  zaspokojenia  potrzeb
mieszkańców Miasta  Sejny i  posiadania  wolnych miejsc  w placówce oraz  po  podpisaniu
porozumienia  pomiędzy  gminami  w  sprawie  zasad  finansowania  opieki  zapewnianej  w
żłobku, dzieciom z terenu danej gminy. Podpisanie porozumienia międzygminnego w sprawie
zasad opieki zapewnianej w żłobku dzieciom do lat
3 zamieszkałym na terenie gminy Krasnopol w żłobku prowadzonym przez Miasto Sejny ,
umożliwi mieszkańcom gminy Giby korzystanie ze żłobka, a Miastu Sejny uzyskanie zwrotu
kosztów  realizacji  tego  zadania.  Niniejsze  porozumienie  określa  szczegółowe  zasady  i
terminy  przekazywania  dotacji  celowej  Miastu  Sejny  przeznaczonej  na  refundowanie
wydatków związanych realizacją powierzonego zadania , na podstawie ustawy z dnia 4 lutego
2011 r. o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3.

Radny Stanisław Bulwin:  Panie Inspektorze -  Na dzień dzisiejszy ile  jest  wolnych
miejsc?

Marek Sznejder - Inspektor ds. oświaty i spraw społecznych: Teraz już wolnych miejsc
niema, ponieważ ci rodzice zgłosili się do nas w czasie naboru w maju.

Radny Bogusław Sojko: Ile tych dzieci z Gminy Krasnopol?

Marek Sznejder -  Inspektor  ds.  oświaty i  spraw społecznych:  Nie  jestem w stanie
powiedzieć dokładnie. Mówimy o piątce, szóstce dzieci z tych wszystkich gmin.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia z Gminą Krasnopol w zakresie realizacji zadania publicznego polegającego na
zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Krasnopol, uczęszczających
do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.



Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia z Gminą Krasnopol w zakresie realizacji zadania publicznego polegającego na
zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Krasnopol, uczęszczających
do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Do pkt 4. 
Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,

Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Giby w zakresie
realizacji zadania publicznego polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do
lat 3 z terenu Gminy Giby, uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia
zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia  z  Gminą  Giby  w  zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na
zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Giby, uczęszczających do
Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie porozumienia z Gminą Giby w zakresie realizacji zadania publicznego polegającego
na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Giby, uczęszczających do
Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Do pkt 5. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Sejny w zakresie
realizacji zadania publicznego polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do



lat 3 z terenu Gminy Sejny, uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia
zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia  z  Gminą  Sejny  w  zakresie  realizacji  zadania  publicznego  polegającego  na
zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Sejny, uczęszczających do
Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Sejny  w  zakresie  realizacji  zadania  publicznego
polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Sejny,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania opieki
nad tymi dziećmi.

Do pkt 6. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Puńsk w zakresie
realizacji zadania publicznego polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do
lat  3  z  terenu  Gminy  Puńsk,  uczęszczających  do  Miejskiego  Żłobka  w  Sejnach  oraz
określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
porozumienia  z  Gminą Puńsk  w zakresie  realizacji  zadania  publicznego polegającego na
zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Puńsk, uczęszczających do
Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.



Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie  porozumienia  z  Gminą  Puńsk  w  zakresie  realizacji  zadania  publicznego
polegającego na zapewnieniu opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 z terenu Gminy Puńsk,
uczęszczających do Miejskiego Żłobka w Sejnach oraz określenia zasad finansowania opieki
nad tymi dziećmi.

Do pkt 7. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  powierzenia  Gminie  Giby  zadania  w  zakresie  zapewnienia  uczniowi
niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na terenie Miasta Sejny, bezpłatnego transportu i opieki
w czasie przewozu do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Suwałkach.

Marek Sznejder -  Inspektor  ds.  oświaty i  spraw społecznych przedstawił  i  omówił
projekt  uchwały  w  sprawie  powierzenia  Gminie  Giby  zadania  w  zakresie  zapewnienia
uczniowi  niepełnosprawnemu,  zamieszkałemu  na  terenie  Miasta  Sejny,  bezpłatnego
transportu i opieki w czasie przewozu do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w
Suwałkach: Przepisy art. 39 ust. 4 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. Prawo Oświatowe (Dz. U.
z 2021 r. poz. 1082 i 762) nakładają na gminę obowiązek zapewnienia dzieciom i młodzieży,
o  których  mowa  w  art.  36  ust.  17  w/w  ustawy,  a  także  dzieciom  i  młodzieży  z
niepełnosprawnościami  sprzężonymi,  z  których  jedną  z  niepełnosprawności  jest
niepełnosprawność  intelektualna,  bezpłatnego  transportu  i  opieki  w  czasie  przewozu  do
ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego.

W roku szkolnym 2021 - 2022 Miasto Sejny zorganizuje dowożenie dla sześciorga
uczniów, poprzez zawarcie umowy o zwrot kosztów dowozu dziecka przez rodziców. Rodzice
jednego z uczniów od września 2021r. nie będą mogli dowozić swego dziecka na podstawie
takiej  umowy,  dlatego  Miasto  Sejny zwróciło  się  z  wnioskiem o  podjęcie  współpracy w
zakresie  dowożenia  1  ucznia  zamieszkałego  w  Mieście  Sejny,  w  ramach  dowożenia
organizowanego przez Gminę Giby.

Stosownie  do  art.  74  ustawy  o  samorządzie  gminnym,  Gminy  mogą  zawierać
porozumienia  międzygminne  w  sprawie  powierzenia  jednej  z  nich  określonych przez  nie
zadań publicznych. Gmina wykonująca zadania publiczne objęte porozumieniem przejmuje
prawa i obowiązki związane z powierzonymi jej zadaniami, a gmina powierzająca jej zadania
będzie pokrywała koszty dowozu ucznia, zgodnie z treścią porozumienia.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.



Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie powierzenia  Gminie  Giby zadania w
zakresie zapewnienia uczniowi niepełnosprawnemu, zamieszkałemu na terenie Miasta Sejny,
bezpłatnego  transportu  i  opieki  w  czasie  przewozu  do  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  -
Wychowawczego w Suwałkach.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie powierzenia Gminie Giby
zadania  w  zakresie  zapewnienia  uczniowi  niepełnosprawnemu,  zamieszkałemu  na  terenie
Miasta Sejny, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do Specjalnego Ośrodka
Szkolno - Wychowawczego w Suwałkach.

Do pkt 8. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych gminy
zaliczanych do sektora finansów publicznych.

Pani  Aneta  Kimszal –  Sekretarz  Miasta  Sejny  przedstawiła  projekt  uchwały
zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wspólnej  obsługi  jednostek  organizacyjnych  gminy
zaliczanych do sektora finansów publicznych: Zgodnie z art. l0a pkt 1 ustawy z dnia 8 marca
1990 r. o samorządzie gminnym, gmina może zapewnić wspólną obsługę, w szczególności
administracyjną, finansową i organizacyjną
jednostkom organizacyjnym gminy zaliczanym do sektora finansów publicznych. Z kolei art.
l0b  ust.  1  ww.  ustawy  określa,  że  wspólną  obsługę  mogą  prowadzić  urząd  gminy,  inna
jednostka  organizacyjna  gminy,  jednostka  organizacyjna  związku  międzygminnego  zwane
jednostką  obsługującą.  Rada gminy w odniesieniu do  jednostek obsługiwanych określa  w
drodze uchwały w szczególności (art. l0b ust. 2 ww. ustawy):
1)jednostki obsługujące,
2)jednostki obsługiwane,
3)zakres obowiązków powierzonych jednostkom obsługującym w ramach wspólnej obsługi.

Zakres  wspólnej  obsługi  nie  obejmuje  kompetencji  kierowników  zaliczanych  do
sektora  finansów  publicznych  do  dysponowania  środkami  publicznymi  oraz  zaciągania
zobowiązań,  a  także  sporządzania  i  zatwierdzania  planu  finansowego  oraz  przeniesień
wydatków w tym planie (art. 10 c ww. ustawy). Zgodnie z art. 53 ust. 5 ustawy z dnia 27
sierpnia 2009 roku o finansach publicznych (Dz. U. z 2019 r. poz. 869 z późn. zm.) kierownik
jednostki  obsługującej jest  odpowiedzialny za gospodarkę finansową oraz rachunkowość i
sprawozdawczość jednostki obsługiwanej w zakresie obowiązków powierzonych uchwałą.



Dalej  art.  54  ust.  2a  ustawy o  finansach publicznych określa,  że  jeżeli  w ramach
wspólnej obsługi, jednostka obsługująca zaliczana do sektora finansów publicznych zapewnia
realizację zadań głównego księgowego jednostki sektora finansów publicznych przez osobę
spełniającą wymogi, w jednostce obsługiwanej nie zatrudnia się głównego księgowego. Dla
placówek oświatowych Miasta Sejny, jednostką obsługującą jest Urząd Miasta Sejny, który
zapewnia realizację powierzonych w zakresie obsługi zadań przez osoby spełniające wymogi.

Zmiana  uchwały  wynika  z  konieczności  zmiany  wskazanych  jednostek
obsługiwanych:
- od 1 września 2021 r. rozpocznie swoją działalność nowa jednostka organizacyjna Miasta
Sejny Zespół - Szkolno-Przedszkolny w Sejnach powstała w wyniku połączenia Przedszkola
Miejskiego oraz Szkoły Podstawowej w Sejnach.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wspólnej obsługi
jednostek organizacyjnych gminy zaliczanych do sektora finansów publicznych.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
wspólnej  obsługi  jednostek  organizacyjnych  gminy  zaliczanych  do  sektora  finansów
publicznych.

Do pkt 9. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  Regulaminu  pomocy  materialnej  o
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Sejny.

Pani  Ilona  Anna  Okoń  –  Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w
Sejnach przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta
Sejny:  Podjęcie  zmian  w załączniku  uchwały  jest  podyktowane  potrzebą  zweryfikowania
dotychczasowego  regulaminu będącego  załącznikiem do  uchwały  NR XLIV/253/17  Rady
Miasta Sejny, z dnia 28 sierpnia 2017 r. w sprawie ustalenia Regulaminu pomocy materialnej
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Sejny, w związku ze



zmianą obowiązujących kryteriów dochodowych w ustawie o pomocy społecznej (Dz.U z
2020 r., poz. 1876).

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia
Regulaminu  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na
terenie Miasta Sejny.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
ustalenia  Regulaminu  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów
zamieszkałych na terenie Miasta Sejny.

Do pkt 10. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  w
Sejnach do prowadzenia postępowań i  wydawania decyzji  administracyjnych w sprawach
świadczeń pomocy materialnej dla uczniów o charakterze socjalnym.

Pani  Ilona  Anna  Okoń  –  Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w
Sejnach  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Kierownika  Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach do prowadzenia postępowań i  wydawania decyzji
administracyjnych  w sprawach  świadczeń  pomocy  materialnej  dla  uczniów o  charakterze
socjalnym:  Zgodnie z art.  art.  90 m ustawy z dnia z  dnia 7 września 1991 r.  o systemie
oświaty świadczenie pomocy materialnej o charakterze socjalnym przyznaje wójt (burmistrz,
prezydent  miasta),  natomiast  rada  gminy  może  upoważnić  kierownika  ośrodka  pomocy
społecznej do prowadzenia postępowania w tych sprawach.

Zamierzeniem  niniejszej  uchwały  jest  przekazanie  prowadzenia  postepowań  i
wydawania  decyzji  administracyjnych  w  sprawach  przyznawania  świadczeń  pomocy
materialnej o charakterze socjalnym Kierownikowi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Sejnach z uwagi na to, że ośrodek pomocy społecznej statutowo zajmuje się udzielaniem
pomocy rodzinom i osobom wymagającym wsparcia. Proponuje



się  zatem  wskazać  Kierownika  MOPS  w  Sejnach  jako  osobę  upoważnioną  do
przeprowadzenia  postępowania i  podpisywania  decyzji  ustalających przyznanie  świadczeń
pomocy materialnej o charakterze socjalnym.

Z chwilą przekazania uprawnień przez Radę Miasta Sejny organem właściwym do
prowadzenia indywidualnych postepowań, wydawania i podpisywania decyzji  w sprawach
świadczeń  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym  będzie  wyłącznie  Kierownik
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach.

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  rady  Miasta:  Czyli  stypendia
przechodzą do MOPS-u? Może jakaś szersza informacja mieszkańcom?

Pani  Ilona  Anna  Okoń  –  Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w
Sejnach: Tak. Na Sesji RM ja powiem aczkolwiek same wnioski jeszcze w tym roku będą
wpływać do Urzędu Miasta.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  upoważnienia
Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach do prowadzenia postępowań i
wydawania  decyzji  administracyjnych  w  sprawach  świadczeń  pomocy  materialnej  dla
uczniów o charakterze socjalnym.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach do prowadzenia postępowań i wydawania
decyzji  administracyjnych  w  sprawach  świadczeń  pomocy  materialnej  dla  uczniów  o
charakterze socjalnym.

Do pkt 11. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy
Społecznej w Sejnach.

Pani  Ilona  Anna  Okoń  –  Kierownik  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w
Sejnach przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu



Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Sejnach:  Zmiana  statutu  Miejskiego  Ośrodka
Pomocy  Społecznej  w  Sejnach  wynika  z  nowych  zadań,  które  będą  realizowane  przez
jednostkę w zakresie prowadzenia postępowań w sprawach świadczeń pomocy materialnej o
charakterze socjalnym na podstawie ustawy o systemie oświaty oraz wydawania zaświadczeń
o dochodach na podstawie ustawy Prawo ochrony środowiska (Program Czyste Powietrze).

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach.

Do pkt 12. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  są  wolne  wnioski  i
oświadczenia. 

Na salę posiedzenia komisji wchodzi Radna Anna Krutul, godz.: 8:04.

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta:  Zgłosili  się
mieszkańcy ul. Nowej i ul. Powstańców Sejneńskich, którzy są zaniepokojeni budową czy
zamiarem budowy ulicy. Posiadam informację, że pomysł budowy, na dzień dzisiejszy, nie
będzie realizowany. Jest to pismo z 12 lipca 2021 r. na które nie było odpowiedzi.

Druga sprawa dot. budowy kanalizacji na ul. Młynarskiej. Z pozyskanych informacji
wiem, że  ten pomysł  też upadł.  Chciałaby żeby na Sesji  Pan Burmistrz  wyjaśnił  z  jakiej
przyczyny?

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury:  otrzymaliście  Państwo  też  zawiadomienie  z  Ministerstwa  Kultury,
Dziedzictwa  Narodowego  i  Sportu  informujące  o  przyznanej  dotacji  Parafii
Rzymskokatolickiej na remont ołtarza głównego. Otrzymaliście Państwo też trzy pisma z RIO
w sprawach budżetowych.



Radna Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta: ja chciałabym zabrać
głos w sprawie odpowiedzi z RIO. Po kontroli,  którą przeprowadziła Komisja Rewizyjna,
Państwo Radni, zobowiązaliście mnie do zwrócenia się do RIO o ich zdanie w tej sprawie.
RIO odpowiedziało, że kontrola zostanie przeprowadzona jak będzie planowana kontrola w
roku 2023.

30 lipca 2021 r. zostały przesłane nam uwagi do uchwał z RIO. RIO zupełnie uchyliła
uchwałę w sprawie emisji obligacji. Jak pamiętamy na ostatniej Sesji był zaproszony Pan,
który szczegółowo przedstawił projekt uchwały. Myśleliśmy, że z tą uchwałą będzie wszystko
w porządku. Jak się potem okazuje - z istotnym naruszeniem przepisów prawa - wytknięto
nam szereg błędów. Skoro mamy dużo czasu chciałabym się spytać Pani Skarbnik jak to się
stało? Przecież będziemy musieli do tych obligacji wrócić.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta: Ta firma przygotowuje nie tylko nam
uchwały. Ta uchwała była podobna do tych uchwał, które oni przedstawiają i nigdzie takich
problemów  nie  mieli.  W  tej  uchwale,  którą  dzisiaj  będziemy  uchwalać  w  paragrafie  2
rozwinęliśmy to co zarzucała nam regionalna,  że nie  było celu emisji.  Więc szczegółowo
rozpisaliśmy ten cel, który sobie życzyli.

Radna Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta: Firma nas obsługująca
bierze za to wynagrodzenie? To Państwo mogliście się odwołać od tej uchwały z RIO, jeżeli
uważacie, że są to niesłuszne ich zarzuty? 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta: Szkoda na to naszego czasu.

Radna Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta: Trzeba to wyjaśnić
aby uniknąć takich sytuacji na przyszłość. Uchwała już mogłaby funkcjonować. Tymczasem
treść była taka dość niepokojąca.

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury: Korzystając z okazji chciałbym się zapytać Pana Inspektora jak wyglądają
przygotowania do nowego roku szkolnego? Czy został zakupiony opał? Takie podstawowe
informacje.

Marek Sznejder - Inspektor ds. oświaty i spraw społecznych: Myślę, że szczegółowe
pytania  dotyczące  przygotowań  do  nowego  roku  szkolnego  w  samej  szkole,  należałoby
skierować do Pana Dyrektora szkoły. Rozmawiałem z Panem Dyrektorem i wiem, że część
opału  jest.  A  w  tej  chwili  Dyrektor  wysłał  zapytania  cenowe  opału  aby  uzyskać  jak
najmniejsze ceny opału na rok bieżący. 

Radna Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta: A jak tam remont w
szkole, wewnątrz wygląda?

Marek Sznejder - Inspektor ds. oświaty i spraw społecznych: Chodzi o przystosowanie
strychu? Na dzień dzisiejszy część remontowana jest  odgrodzona od części przedszkolnej.



Przedszkole będzie od początku roku szkolnego funkcjonowało jak przed wakacjami. Zostały
zakończone prace ciężkie. Czekamy na dostawę windy, która ma być pod koniec września.
Termin zakończenia mamy zaplanowany na koniec listopada.

Radny Stanisław Bulwin:  W sprawie  kontenerów. Czy ludzie,  którzy  maja  tam za
mieszkać mają kupować opał na zimę? Co się dzieje w tej sprawie? Czy rodziny wiedzą, że
tam zamieszkają?

Radna Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta:  Czy te  kontenery
zostały  podłączone  do  mediów  i  jakie  jest  ich  docelowe  posadowienie?  Jest  istotnym
pytaniem?

Do pkt 13. 

Po  wyczerpaniu  tematów  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  Pan  Bogusław  Sojko  zamknął  wspólne  posiedzenie  Komisji
Stałych. 

Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury

/-/  Bogusław Sojko
Protokołowała:
Danuta Wilkialis


